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Regelmatig krijgen wij via onder andere de media te horen dat er mensen zijn die suïcide 
plegen vanaf de Merwedebrug. Dit wordt vaak ontdekt doordat er persoonlijke spullen liggen 
bij de railing of omdat er andere signalen zijn. Maar deze signalen geven niet altijd de 
zekerheid dat het werkelijk is gebeurd. Daarnaast is het ook moeilijk te bepalen vanaf welk 
punt dit is gebeurd. Hierdoor moet de politie uitgebreid onderzoek doen naar de situatie. Dit 
levert niet alleen onzekerheid bij de politie op maar ook vaak bij de mensen die 
achterblijven. 
 
Stadsbelang heeft de wens om camera’s te plaatsen aan beide zijden van de Merwedebrug 
en beide oevers. Door camera’s te plaatsen kan er live meegekeken worden of er een 
persoon op de brug staat wanneer hiertoe signalen zijn. Maar ook eventueel terug te kijken 
wanneer iemand mogelijk suïcide heeft gepleegd. Daarnaast denkt Stadsbelang dat het ook 
verstandig is om herkenningspunten om de tien meter te ontwikkelen op de brug, zodat de 
exacte locatie waar de persoon is gesprongen beter bepaald kan worden. Hierdoor kan er 
sneller naar een plek gezocht  worden van het lichaam. Door zowel het exacte tijdsmoment, 
de locatie van springen als de stroming te bepalen, is vaak ook te herleiden waar mogelijk 
het lichaam ligt volgens deskundigen.  
Stadsbelang wil duidelijk benoemen dat er niet iemand 24/7 de camera’s in de gaten hoeft te 
houden, maar alleen op het moment dat hiertoe signalen zijn. Maar misschien voor in de 
toekomst wel te kijken naar preventie toezicht met bijvoorbeeld AI.   
Stadsbelang denkt dat het verstandig is om de camerabeelden eventueel te koppelen aan 
de Grote Sluis of eventueel Verkeerscentrale Rhoon waar op dit moment al alle 
camerabeelden van bruggen naartoe geleid worden.   
 
Daarom wil Stadsbelang de volgende vragen stellen: 
 
1. Hoe staat het College tegenover de wens van Stadsbelang? 
2. Wil het College in gesprek met Altena, Rijkswaterstaat en eventueel andere betrokkenen  
om dit te realiseren?  
 
      

 


